
莎尼系列婴儿口手无香湿巾40片（翻盖）

产品名称 莎尼系列婴儿口手无香湿巾40片（翻盖）

公司名称 大连欧派科技有限公司

价格 9.00/包

规格参数 材质:优质水刺棉
用途:清洁
适用对象:婴儿

公司地址 中国 辽宁 大连市金州区 站前街道龙泉路21号

联系电话 086-041139317867 18525389096

产品详情

材质 优质水刺棉 用途 清洁
适用对象 婴儿 适用场合 酒店
香型 无香 保质期 6个月
纸品等级 优等品 包装 8片装
产地 大连 重量 -（g/m2）
技术指标 -

本品采用优质水刺棉制成，质感柔软自然。富含洋甘菊、芦荟、橄榄油精华、ro纯净水、婴儿润肤乳液
等天然成份。

本品不含酒精、食品及杀菌配方成份，ph值5.5，无任何刺激，使宝宝肌肤时刻滋润、健康。领先独特的
环保包装，防辐射，可在微波炉里加热，常温或高温下有效防止液体中的营养成份流失。使用后清爽洁
净，远离湿疹，全面保护。

this product is manufactured from high quality spunlace fabrics.it is soft and natural. it is rich in natural ingredients
including aloe vera, olive oil extract, ro pure water,and baby lotion to tetain moisture.

this product is alcohol free and contains edible quality pasteurizing solution.it has a ph value of 5.5.it is non-irritating
and capable of keeping the skin of babies nourished and healthy.

the leading and unique environment friendly package is anti-radiation.it is microwaveable and does not precipitate
under normal or high temperrature, which prevents losing the nutrients in the solution.applying would leave a fresh
and clean feeling, moisturizing but greasy.
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